
Hoofdvragen

Waar vind je dat het dashboard toevoegt?

En waar zouden we nog waarde toevoegen?

Position papers waren zeer welkom.

Uit interview met Hugo de Jonge over Lessons Learned en wat hij er van verwacht.

8 juli 2020

We zijn inmiddels uit de eerste crisisfase, zitten in de controlefase, maar daarmee is de crisis

nog niet voorbij. We hebben nog steeds die aanpak van kennis-doen-leren nodig om het virus

onder controle te houden.

Daarom is het dashboard zon ongelooflijk belangrijke interventie. Die vormt het hart van

onze strategie voor de komende tijd. Want die stelt ons in staat om vroeg te signaleren en
daarmee snel en heel gericht in actie te komen.

We hebben het dashboard gebouwd op onze twee kerndoelen: voorkomen van overbelasting
van de zorg, en bescherming van kwetsbare personen. Op basis daarvan hebben we

indicatoren opgesteld (zoals het aantal ziekenhuisopnames en het aantal positief gesteste
gevallen), maar ook aanvullende en hulpindicatoren. En signaalwaarden die aangeven

wanneer optreden gewenst is.

We richten nu de rest van het proces in: met een signaleringsoverleg op basis van het

dashboard bij het RIVM, een analyse van de gegevens, daarna een directie overleg waar het

RIVM ook aanschuift om te adviseren, en waar we besluiten gaan nemen over eventuele

interventies die nodig zijn. We brengen met zon signalerings, besluitvormings en actieloop
heel bewust orde en rust aan. We kunnen op dagelijkse basis ingrijpen.

Digitale middelen mzetten

Iets anders waar we vol op inzetten is de digitale ondersteuning, bijvoorbeeld in de vorm van

de corona-app. Maar ook aan de achterkant, het ondersteunen van informatie over

patientenstromen en bedden in IC’s: daar hebben we nu een goede infrastructuur voor

ingericht. Die blijft belangrijk.

Uit gesprekken met ambtenaren over wat we van het dashboard verwachten
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Je moet er tyydig by) zyn. Je moet niet verrast worden door de hoeveelheid mensen op de IC.

Hoe kunnen we veel sneller inzien wanneer dat dreigt te gebeuren? Daar is het dashboard

voor ontwikkeld. Het dashboard is geslaagd voor een tweede golf als we het zo snel

gesignaleerd en gelokaliseerd hebben en maatregelen getroffen hebben dat dit niet opnieuw
gebeurt.

Dat moet ons nooit meer overkomen. We willen niet op een situatie komen dat we moeten

kiezen op de IC. Maar: wat doe je dan als je het signaleert? We willen het tijdig kunnen zien.

Maassluis zien we in de cijfers. We zien een klein piekje: voordat het in het nieuws stond

zagen wij dit in de data van het dashboard. Je ziet daarmee: zoals we het hebben bedacht

klopt het.
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